

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S23/24-061

中六畢業試安排

敬啟者：中六畢業試將於2月1日至2月23日舉行（詳情請查閱附件一「學生考試須知」及附件二「考試時間及考試範圍」）。

期望同學能努力溫習，盡己所能展現學習成果，爭取理想成績。面對測驗、考試，同學不免感到壓力，如有需要可向家長、老師或社工傾訴。

請 貴家長於2024年1月15日或以前透過「家校通系統」回覆。如有查詢，請致電2380 0241與校務處聯絡。

此致
各位家長



招祥麒

校長 招祥麒博士

2024年1月11日

回 條

中六畢業試安排

敬覆者：有關 貴校通告（編號 S23/24-061）內容，業已知悉。

此致
陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：_____

家長姓名：_____

班 別：_____ 班 號：_____

簽 署：_____

請於2024年1月15日或以前透過「家校通系統」
回覆

2024 ____ 月 ____ 日

陳樹渠紀念中學
Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S23/24-061

11th January 2024

To: Parents of S.6 Students

Arrangement of Mock Examination (S.6)

The S.6 Mock Examination is scheduled from 1st to 23th February (Please refer to Appendix I and II for details).

We hope that students can strive for excellence, actualize their full potential and demonstrate their learning outcomes through their hard work. Coping with tests and examinations, students may feel stressed. Students are advised to talk to their parents, teachers or social workers if they face any difficulty.

Please reply through the “School Comm System” on or before **15th January 2024**. For enquiries, please contact the School at 23800241.



Dr. CHIU Cheung Ki

Principal

----- ✂ ----- ✂ -----
Reply Slip

Arrangement of Mock Examination (S.6)

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S23/24-061 has been read and understood.

Name of student: _____

Name of parent: _____

Class: _____ Class no.: _____

Signature: _____

Please reply through “School Comm System” on
or before **15th January 2024**

Date: _____